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Svenska Beagleklubben 
Org.nr 802403 - 6645 

Protokoll 
Art: Styrelsemöte nr 7 efter BF 2022 

Tid 2023-01-11 kl 19:30 

 

Plats: Via Google Meet 

Närvarande:  Madeleine Bäck Ordförande 

  Göte Roman  Ledamot V. ordförande  

  Folke Johansson Ledamot (JpK) 

  Camilla Gääw  Ledamot (AK)  

  Emelie Lök  Ledamot Sammankallande (UtsK) 

  Roland Backlund Suppleant Webbmaster (Red.K) 

  Elisabeth Lewthwaite Kassör (Red.K) 

Christoffer Björk   Suppleant (Red.K)  

 

  

Anmält förhinder:  Herbert Sundell Sekreterare 

   

 

§ 1. Mötets öppnade  

Ordförande Madeleine Bäck hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. Frågor utanför dagordningen tas upp under § 14 Övriga ärenden.  

 

§ 3. Val av justerare och protokollförare 

Folke valdes i Herberts frånvaro att skriva protokollet och Göte att justera det. 

 

§ 4. Genomgång föregående mötesprotokoll 

Protokollet lades med godkännande till handlingarna. 

 

§ 5 Inkomna och utgående skrivelser 

Inkommen skrivelse ,via mail, från Ewa Swedare: 

- Karta med LA´s verksamhetsområden. 

Beslöts att ta fram en sådan. Herbert kontaktar resp LA för att ta fram information.  

- Arbetsordningarna för kommittéerna uppdateras av respektive kommitté. 

- Direktlänk till resp. LA-utställningar bör finnas på hemsidan: Emelie och Roland tittar på 

detta. 

 

§ 6 Ekonomi 

- Budgetutfall o Resultaträkning redovisades. Bilaga 1 o 2. 

- Medlemsantalet är 1545 för närvarande. Påtalades att LA bör uppmärksammas på att hålla 

koll på ev medlemstapp. Göte påminner LA. 
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§ 7 AU – ärenden 

Protokoll för AU-möte nr 2 efter BF 2022 godkändes. 

 

§ 8 JpK – ärenden 

- Mötesprotokoll från december och januari gicks igenom. 

- Småhunds-SM: Beslöts enligt JpK-protokollet från 20230104 att vi för närvarande inte vill 

fortsätta med detta evenemang. Beslöts att Elisabeth ser till att den gemensamma 

”SmåhundsSM-kassan” delas upp mellan de deltagande klubbarna. Göte informerar 

sammankallande i gruppen, SBaK-ordförande Håkan Hemäng, om vårt beslut. 

- Klöv-kampen diskuterades. Effektivare ”marknadsföring” efterlystes. Kvalifikationskraven 

diskuterades, utan att något nytt beslutades. Beslöts att JpK tar upp hela frågan vid sitt nästa 

möte. 

- Viltspår: En ökande trend har noterats, 386 starter varav 105 beaglar. ”Årets Viltspårhund” 

kommer att offentliggöras snarast. 

- En separat Viltspårskommitté, till att börja med underordnad JpK, kommer att bildas. Göte, 

Roland och Inga-Lill är medlemmar med Göte som sammankallande. 

 
 

§ 9 UtsK – ärenden 

- Emelie informerar om att inget möte har hållits efter föregående BCS-möte. 

- Svar på skrivelse från Sydsvenska Beagleklubben har skickats till klubben. 

- Domarlistor för 2023 års utställningar måste snarast uppdateras och läggas ut. 

 

§ 10 AK - ärenden 

Camilla informerar att AK har möte kommande vecka där bl.a. medlemsenkäten ska tas upp. 

 

§ 11 RedK – ärenden 

- Det mesta under kontroll.  

- Christoffer efterlyser viltrecept.  

 

§ 12 Uppfödarkonferens 

Madeleine informerar att det är inget nytt i frågan.  

 

§ 13 Enkät medlemmar 

Ytterligare input efterlystes. Enkätförslaget skickas därför ut till BCS och kommittéer. 

 

§14 Övriga-ärenden 

- Facebook-gruppen: För närvarande ca 500 medlemmar. Madde författar gruppregler för 

denna grupp.  

- Verksamhetsberättelse för 2022 ska tas fram likt tidigare år. 

 

§ 15 Mötets avslutande 

Nästa möte kallar Madde till, sannolikt i början av mars. 
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Vid protokollet 

Folke Johansson/FJ 

 

Justeras   Ordförande 

Göte Roman/ GR  Madeleine Bäck/ 

 

      Bilaga 1 
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      Bilaga 2 

 


